
Zápis z 6.veřejného zasedání Zastupitelstva obce Levínská Olešnice 
konaného dne 9.12.2011 

 
Místo konání:  Kulturní dům Žďár 
Program:  dle pozvánek 
Přítomni: pp.A.Lízr, Z.Nosková, V.Pospíšilová, H.Háková, Ing.Šíma, T.Martinek 
 

1. Schůzi zahájil starosta obce . Je 85,71% účast zastupitelů, zastupitelstvo je usnášení schopné. 
 
Zapisovatel: Crhová J. 
Ověřovatelé zápisu:  p. T.Martinek, V.Pospíšilová 
Komise pro usnesení:  p. Ing.Šíma, H.Háková, Fr.Kousal 
 
Bod č.8 – schválení veřejné nabídky č.5  z programu veřejného zasedání byl zrušen. 
 
Schváleno 85,71% hlasů 
 
2. Zpráva starosty obce  
 
Starosta provedl kontrolu usnesení z mimořádného zasedání  
- výběrovým řízením na Veřejný rozhlas byla vybrána firma a schválen podpis smlouvy s firmou 

JD rozhlasy Rožnov pod Radhoštěm. Starosta podepsal smlouvu s odborem regionálního rozvoje 
a evropských projektů KÚ LK v celkové částce 380.652,- Kč 

dotace z LK 247.423,- Kč 65%        spoluúčast  133.229,- Kč  35% 
 

- schválení vyhlášení inventur, inventura v lese proběhla k 30.11.2011 vzhledem k počasí, 
inventury na ostatních úsecích proběhnou k 31.12.2011 

 
- výběrové řízení na techniku do lesa bylo zrušeno, v nejbližší době proběhne nové 

 
- proběhlo výběrové řízení na  rekonstrukci lesních cest, osloveno bylo 8 firem, 7 firem doručilo 

nabídku. Obálky byly otevřeny, výsledek není znám, čeká se na schůzku s odborným pracovníkem 
z firmy T.Ruprich Hradec Králové, je to na více schůzek. V měsíci lednu bude muset proběhnout 
mimořádné zasedání, protože po dokončení výběru firmy se musí do 15 dnů schválit ZO podpis 
smlouvy s vybranou firmou. 

 
Vysoký rozpočet na rok 2012 je z důvodů poskytnutých dotací do obecních lesů na techniku a 

opravu lesních cest.. 
Od nového roku bude obec provádět odpisy majetku, tím se výrazně změní hodnota majetku obce. 
Probíhá jednání o akci na likvidaci biomasy, byla podána žádost o dotaci na Svazek Jilemnicko, 

poslední zpráva je, že dotace bude poskytnuta, na nás je, aby se schválilo dofinancování . Dotace 
obnáší pořízení drtičky na bioodpad a 2 kontejnerů. Největší skládka bude v Jilemnici, u nás bude 
malá kompostárna u zemědělského podniku ZEFA – v jednání. Po 5 letech je využití věcí z dotací 
libovolné. 

V minulém roce obec žádala o dotaci na vybudování chodníku na hřbitově v Levínské Olešnici 
s vybudováním osvětlení. Dotace nedopadla. Nyní je potvrzena dotace na rok 2012 ze Svazku 
Jilemnicko. Měla by to být investiční akce z programu obnovy venkova za 70tis.Kč s podílem  
obce 35%. PF  ( dle telefonického rozhovoru paní Noskové s PF) by měl řešit převod cest z vlastnictví 
PF do vlastnictví obce. 
 
 
 
 
 



3. Schválení návrhu rozpočtu na rok 2012 a rozpočtového výhledu do roku 2013 
 
Předsedkyně finančního výboru seznámila s návrhem rozpočtu na rok 2012 
Příjmy 6,872.440,- Kč, výdaje 7,816.000,-Kč  dofinancování 943.560,-Kč 
z příjmů předcházejících období. 
p.Crhová   navrhla změnu návrhu rozpočtu na rok 2012 
pol. 4112 neinvestiční dotace  97.200,-Kč 
pol. 1337  změnit na položku 1340 
pol. 8115  změnit na 943.560,- Kč 
rozpočet doplnit o pol. 4222 investiční přijaté transfery od krajů    24.740,- Kč. 
 
Rozpočet byl schválen 85,71% hlasů. 
   
Předsedkyně finančního výboru seznámila přítomné s rozpočtovým výhledem. 
Vzhledem k tomu, že v loňském roce byl schválen rozpočtový výhled s předpokladem úvěru na  
prodloužení vodovodu do Žďáru. Tato akce se zatím neuskuteční, proto dochází ke změně 
rozpočtového výhledu. 
 
Rozpočtový výhled byl schválen 85,71% hlasů. 
 
 
4. Schválení rozpočtové změny č. 2 
 
Z důvodů přijaté dotace na veřejný rozhlas z Grantového fondu LK a z důvodů potřeby upravit 
rozpočet  ke konci roku 2011 byla vytvořena rozpočtová změna č.2. 
 
Schváleno  85,71% hlasů. 
 
5. Schválení Inventarizační směrnice a směrnice odpisový plán. 

 
Vzhledem ke změně vyhlášky o inventarizaci byla vydána nová směrnice na inventarizaci majetku. 
 
Schváleno 85,71% hlasů. 
 
Z důvodů odepisování majetku  ZO vytvořilo směrnici Odpisový plán, který  určuje způsob 
odepisování majetku obecního úřadu. 
 
Schváleno 85,71% hlasů. 
 
6. Schválení dofinancování biomasy – dotace 
 
Starosta obce seznámil s dotací na biomasu a požádal o schválení spoluúčasti na této dotaci v částce 
31 tisíc Kč. 
 
Schváleno 85,71% hlasů. 
 
7. Schválení dotace  – svazek Jilemnicko 

 
Vzhledem ke zjištění, že nám byla přiznána dotace Svazkem Jilemnicko na vybudování chodníku na 
hřbitově v Levínské Olešnici  ve výši 70 tis.Kč, je třeba schválit spoluúčast na této akci v celkové výši 
35%. 
Schváleno 85,71% hlasy 
 
 



8. Bod byl zrušen 
 

9. Zpráva o předběžném vyúčtování odpadů za rok 2011  
 

Příjem z poplatků za odpad  194.926,-Kč 
Příjem za recyklaci odpadů    21.252,-Kč 
Neuhrazené poplatky     22.880,-Kč 
----------------------------------------------------------------- 
Příjem celkem    239.085,-Kč 
 
Výdej svoz komunálního odpadu, plastů, skla, papíru , velkoobjemového odpadu, nebezpečného 
odpadu, nákup pytlů na komunální odpad a plasty a poplatky za přelepení popelnic 
264.424,-Kč. 
 
Předpokládaná ztráta za rok 2011        25.366,-Kč. 
Poplatek za odpad na rok 2012 zůstává ve výši 492,-Kč. 
 
10. Diskuse 

 
      Starosta obce seznámil přítomné: 

Bylo přerušeno řízení na vydání stavebního povolení na vodovod. Městský úřad Jilemnice pozastavil  
toto stavební povolení  dokud nedojde k doplnění o chybějící podklady . 
 
Během roku 2011 byly sepsány 2 nové nájemní smlouvy do konce roku 2011. Od 1.1.2012 by měla  
být smlouva buď prodloužena nebo ne. 
Vzhledem ke skutečnosti, že manželé Fantovi  se přihlásili k trvalému pobytu na č.p., nájemní  
smlouva se jim prodlužuje na dobu neurčitou. 
Vzhledem ke skutečnosti, že pan Militký J. se nepřihlásil  k trvalému pobytu na č.p., nájemní smlouva  
se mu prodlužuje na  další rok. 
 
Schváleno 85,71% hlasů. 
 
Předběžné vyúčtování vody: 
Příjmy  299.145,-Kč 
Výdaje  302.750,-Kč 
Ztráta       3.605,-Kč 
 
Vzhledem k navýšení ceny za elektrickou energii v roce 2012 navrhl úpravu ceny za vodu z 15,-Kč za  
m3  na 16,-Kč za m3 + DPH. 
 
Schváleno 85,71% hlasů. 
 
p.Dohnal  -  zda by nebylo možné přidat v obci kontejner na sklo ke kulturnímu domu. 
 
  Podrobnosti k pronájmu nové nádoby budou zjištěny a projednány se zastupiteli. 
  Zodp.p.Nosková 
 
p.Crhová  -  Veškeré pokladní doklady a faktury před podáním účetní k proplacení budou podepsány  
                     starostou obce, jinak účetní neproplatí. 
 
 
p.Martinek -  pozval přítomné na Vánoční koncert, který se koná 16.12.2011 
 
 



p. Nosková, Crhová – určování ceny pozemků – různé ceny i když  se jedná o stejný druh pozemku 
 
Odpověď – p.starosta – ceny se určují podle využitelnosti, proto jsou ceny za m2 rozdílné 
 
 
11. Usnesení, závěr 
 
Ing.Šíma seznámil s návrhem na usnesení z veřejného zasedání. 
 
Usnesení bylo schváleno 85,71% hlasů. 
 
Starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
 
 
V Levínské Olešnici 12.12.2011 
 
 
 
Zapsala:   Crhová J 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

    


